
 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i FrivilligAalborg tirsdag den 30. maj 2023 

Kl. 16.00 til 18.00, lokale 2, Hadsundvej 35.  

Deltagere: Winnie, Sinne, Flemming, Lis, Lise og Hanne (referent) 

Gæst: Maria Rønberg (vores nye regionskonsulent) 

Afbud: Birthe, Avin og Mona 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt  
 

2. Godkendelse af referat 
Godkendt. Vi besluttede, at referatet fremover betragtes som godkendt, hvis der ikke er kommet 
indsigelser 1 uge efter udsendelsen til bestyrelsens medlemmer, og at det derefter kan lægges ud 
på hjemmesiden. 
 

3. Snak med Maria Rønberg 
Maria er ny regionskonsulent og har kontor her i Frivillighuset. 
Maria hjælper gerne med de udfordringer, vi måtte have. Vi besluttede derfor at behandle pkt. 5. 
Cafeen mangler frivillige under dette punkt.  
Vi talte om behov for mere struktur på Cafeen. Modtagelse af brugerne og fordeling af opgaver til 
de frivillige  (vi skal ikke glemme Haraldslund og Hovedbiblioteket). Maria lover at undersøge, 
hvordan det gribes an i andre store byer og vender tilbage med et oplæg. Og så skal vi prøve at 
skaffe flere hjælpere i cafeen. Vi kan få hjælp til Facebook-annoncering i uge 34 og 35 (deadline for 
input til Maria 4. august) 
Winnie skriver i næste nyhedsbrev, at vi arbejder på at skabe mere struktur. 

 
4. Kommende arrangementer 

 
A.  Kvindefest 3. juni. Der er 75 tilmeldte. Vi hjælpes ad sammen med deltagerne. 
B.  Spis sammen 6. juni. Winnie spørger Avin, om hun igen vil lave noget mad. 
C. Sommeraktiviteter. De aftalte udflugter til Nymarksminde er på onsdage. Vi håber, det går. 



            Derudover arrangeres en udflugt (med bus) til Røverknolden i Rebild. 
D.  Kulturtours. Den første er afviklet, og de næste 2 er klar. 
            Ideer til efter ferien,  

August: Karolinelund og cafebesøg på Fidus.  
September: For brugerne i Vangen, Lindholm Høje.  
Oktober: Sohngårdsholmparken. 

 
E.  Sommerfest. Afholdes i forbindelse med Spis sammen 1. august. Vi spiller banko og (Hanne) 

køber 30 gaver, heraf 5 særlige, lidt dyrere. 
 

5. Cafeen mangler frivillige 
Se under pkt. 3. 
 

6. Orientering 
A.  Kompetenceudvikling 24. maj levede ikke helt op til forventningerne. Sinne laver sammen 
med Maria et oplæg til efterårets kurser, 
B. Hanne: gratis billetter. Vi tilmelder og Fuldt hus og kigger på de tilbud, der dukker op. 

 
7. Eventuelt 
Birthe har lovet at sørge for ansøgning til $18-midlerne for næste år. 
 
8. Næste bestyrelsesmøde.  
Vi holder ikke bestyrelsesmøde i juni. Herefter holder vi møderne på onsdage. Det fungerer dårligt på 
en cafedag. 
Næste møde: onsdag den 9. august, hvor vi bl.a. skal tale om haverne, og om at Lis ikke laver 
Kulturtours til næste år. 
Mail med nye mødedatoer er udsendt fra Winnie. 

 


